
Rada Miejska w Grójcu 

Radni – Sesja 

 

Protokół nr XLVI/22 

Sesja Rady Miejskiej w Grójcu 
w dniu 24 października 2022r. 

 

Obrady rozpoczęto 24 października 2022 o godz. 16:00, a zakończono o godzinie 19:10 tego 

samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. 

Lista obecności w załączeniu. 

 

Obecni: 

1.Jerzy Antoniewicz 

2. Karol Biedrzycki 

3. Janusz Dulemba 

4. Henryk Feliksiak 

5. Mirosław Gałka 

6. Tomasz Justyński 

7. Ryszard Krzyżanowski 

8. Anna Lubowiecka 

9. Daniel Marcinkowski 

10. Małgorzata Molenda 

11. Artur Moskal 

12. Weronika Piwarska 

13. Dariusz Prykiel 

14. Adam Siennicki 

15. Grzegorz Stolarek 

16. Jacek Stolarski 

17. Artur Szlis 

18. Małgorzata Szymańczak 

19. Agnieszka Wachulec-Kamienik 

20. Krzysztof Woźniak 

 

Oraz 

1.Burmistrz – Dariusz Gwiazda 

2.Zastępca – Jarosław Rupiewicz 

3.Sekretarz – Monika Maciak 

4.Naczelnik – Dariusz Iwańczyk 

5.Naczelnik – Magdalena Śmietańska 

 

Zaproszeni goście: 

1.Agnieszka Maroszek –  Dyrektor MGOPS w Grójcu 

2.Lidia Radecka – aktualna Dyrektor MGOPS w Grójcu 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji 

 

Pan przewodniczący Karol Biedrzycki przywitał wszystkich bardzo serdecznie i otworzył 53 Sesję 

Rady Miejskiej w Grójcu. Pana burmistrza Dariusza Gwiazdę, pana burmistrza Jarosława Rupiewicza, 

panią skarbnik Mariolę Komorowską, panią sekretarz Monikę Maciak, wszystkich naczelników 



Wydziałów i pracowników Urzędu Gminy i Miasta w Grójcu, sołtysów oraz wszystkich przybyłych 

gości. 

 

Pan przewodniczący Karol Biedrzycki odczytał podziękowania dla pani Agnieszki Maroszek, byłej 

dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

 

Pani dyrektor Agnieszka Maroszek podziękowała serdecznie panu przewodniczącemu i radzie 

Miejskiej w Grójcu za zaproszenie oraz Wszystkim osobom z którymi miała zaszczyt pracować  

i  którzy w tej pracy jej pomagali. 

 

Następnie pan Biedrzycki pogratulował nowej pani dyrektor Lidii Radeckiej stanowiska dyrektora 

MGOPS-u i poprosił o przedstawienie się mieszkańcom. Pani Lidia Radecka krótko opisała swoją 

dotychczasową pracę i podziękowała za awans. 

 

Sprawdzenie kworum. Pan przewodniczący stwierdził, że w posiedzeniu uczestniczy dwudziestu 

radnych, w związku z czym obrady są prawomocne. 

 

Ad. 2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad 

 

Nikt nie zgłosił uwag do proponowanego porządku obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WYSTRZYMUJE SIĘ: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20): 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław Gałka, Tomasz 

Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek 

Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

 

NIEOBECNI (1): 

Eugenia Poradzka 

 

Porządek obrad przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 3. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

 

A. zmieniającą Uchwałę Budżetową Gminy Grójec na rok 2022 

 

Pani skarbnik Mariola Komorowska poinformowała radnych, że do projektu uchwały jaki otrzymali 

zostały naniesione dwie autopoprawki. 

 

Pierwsza z nich dotyczy wprowadzenia po stronie dochodów i wydatków w dziale 852 – Pomoc 

Społeczna środków w wysokości 270.300,00 zł z tytułu środków z funduszu przeciwdziałania 

COVID na wypłatę dodatków dla gospodarstw domowych. 

 



Druga z nich dotyczy wprowadzenia po stronie dochodów i wydatków 50.000,00 zł z tytułu środków 

uzyskanych od Stowarzyszenia Gmin i Powiatów Zlewni Rzeki Jeziorki na dofinansowanie 

uporządkowania tejże rzeki – bioremediacji i odbudowy bioróżnorodności. 

 

Następnie pani skarbnik przeczytała projekt uchwały uwzględniający autopoprawki. 

 

Pytań nie było. 

 

Głosowanie w sprawie: 

zmieniająca Uchwałę Budżetową Gminy Grójec na rok 2022 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19): 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław Gałka, Tomasz 

Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, 

Artur Moskal, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, 

Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

 

WSTRZYMUJE SIĘ (1): 

Weronika Piwarska 

 

NIEOBECNI (1): 

Eugenia Poradzka 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr LII/528/22 

 

B. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grójec na lata 2022-2034 

 

Pani skarbnik odczytała projekt uchwały. 

 

Pytań nie było. 

 

Głosowanie w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grójec na lata 2022-2034 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19): 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław Gałka, Tomasz 

Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, 

Artur Moskal, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, 

Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

 

WSTRZYMUJE SIĘ (1): 

Weronika Piwarska 

 

NIEOBECNI (1): 



Eugenia Poradzka 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr LIII/529/22 

 

C. przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji dla Gminy i Miasta 

Grójec na lata 2023-2030. 

 

Pani sekretarz Monika Maciak odczytała projekt uchwały. 

 

Pytań nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 

przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji dla Gminy i Miasta Grójec na lata 

2023-2030 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WYSTRZYMUJE SIĘ: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20): 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław Gałka, Tomasz 

Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek 

Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

 

NIEOBECNI (1): 

Eugenia Poradzka 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr LIII/530/22 

 

D. uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Gminy i Miasta Grójec z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 

rok 2023 

 

Pani sekretarz odczytała projekt uchwały. 

 

Pytań nie było. 

 

Głosowanie w sprawie: 

uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Gminy i Miasta Grójec z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 

2023 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19): 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław Gałka, Tomasz 

Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, 



Artur Moskal, Weronika Piwarska, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Artur Szlis, 

Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

 

WSTRZYMUJE SIĘ (1): 

Jacek Stolarski 

 

NIEOBECNI (1): 

Eugenia Poradzka 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr LIII/531/22 

 

E. zmiany Uchwały Nr XXVI/224/20 Rady Miejskiej w Grójcu z dnia 28 września 2020r.  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego części miejscowości Słomczyn 

 

Pan naczelnik Dariusz Iwańczyk odczytał projekt uchwały. 

 

Pytań nie było. 

 

Głosowanie w sprawie: 

zmiany Uchwały Nr XXVI/224/20 Rady Miejskiej w Grójcu z dnia 28 września 2020r. w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego 

części miejscowości Słomczyn 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19): 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław Gałka, Tomasz 

Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika 

Piwarska, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, 

Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

 

WSTRZYMUJE SIĘ (1): 

Daniel Marcinkowski 

 

NIEOBECNI (1): 

Eugenia Poradzka 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr LIII/532/22 

 

F. ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej przy ul. Juliusza Słowackiego w Grójcu 

 

Pan naczelnik Dariusz Iwańczyk poinformował, że projekt uwzględnia dwie autopoprawki. 

Pierwsza wykreśla z paragrafu pierwszego jedną z działek. Druga w paragrafie dziewiątym poprawia 

błąd w numerze działki. 

Przedstawił projekt uchwały. 

 

Pytań nie było. 



 

Głosowanie w sprawie: 

ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej przy ul. Juliusza Słowackiego w Grójcu 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14): 

Jerzy Antoniewicz, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław Gałka, Ryszard Krzyżanowski, 

Anna Lubowiecka, Małgorzata Molenda, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek 

Stolarski, Artur Szlis, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

 

PRZECIW (5): 

Karol Biedrzycki, Tomasz Justyński, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Małgorzata Szymańczak 

 

WSTRZYMUJE SIĘ (1): 

Daniel Marcinkowski 

 

NIEOBECNI (1): 

Eugenia Poradzka 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr LIII/533/22 

 

G. ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej przy ul. Laurowej w Grójcu 

 

Pan naczelnik Dariusz Iwańczyk przedstawił projekt uchwały. 

 

Pytań nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej przy ul. Laurowej w Grójcu 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 17, PRZECIW: 3, WYSTRZYMUJE SIĘ: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17): 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław Gałka, Tomasz 

Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, 

Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Agnieszka 

Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

 

PRZECIW (3): 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Małgorzata Szymańczak 

 

NIEOBECNI (1): 

Eugenia Poradzka 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr LIII/534/22 



 

H. ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej w Grójcu przy ulicy bez nazwy (symbol 

planistyczny 14KDL) 

 

Pan naczelnik Dariusz Iwańczyk przeczytał projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej w Grójcu przy ulicy bez nazwy (symbol 

planistyczny 14KDL) 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 17, PRZECIW: 3, WYSTRZYMUJE SIĘ: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17): 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław Gałka, Tomasz 

Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, 

Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Agnieszka 

Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

 

PRZECIW (3): 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Małgorzata Szymańczak 

 

NIEOBECNI (1): 

Eugenia Poradzka 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr LIII/535/22 

 

I. wyrażenia zgody na odpłatne nabycie gruntu o pow. 774 m2 pod drogę gminną w Grójcu 

 

Projekt odczytała pani naczelnik Magdalena Śmietańska. 

 

Pytań nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na odpłatne nabycie gruntu o pow. 774 m2 pod drogę gminną w Grójcu 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WYSTRZYMUJE SIĘ: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20): 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław Gałka, Tomasz 

Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek 

Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

 

NIEOBECNI (1): 

Eugenia Poradzka 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 



Uchwała Nr LIII/536/22 

 

J. nadania nazw ulicom w mieście Grójec 

 

Pani naczelnik Magdalena Śmietańska poinformowała, że do projektu wprowadzono autopoprawkę 

dotyczącą nadania nazwy ulicy „Nowowiatraczna” – punkt usunięty. 

Następnie odczytała projekt uchwały. 

  

Pytań nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 

nadania nazw ulicom w mieście Grójec 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WYSTRZYMUJE SIĘ: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20): 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław Gałka, Tomasz 

Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek 

Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

 

NIEOBECNI (1): 

Eugenia Poradzka 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr LIII/537/22 

 

K. wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Grójcu 

 

Pan Przewodniczący poinformował państwa radnych, że w celu wyboru Wiceprzewodniczącego 

Rady Miejskiej w Grójcu konieczne jest przeprowadzenie głosowania tajnego. 

 

Żeby głosowanie się odbyło chciałbym powołać komisję skrutacyjną. Zaproponował  następujący 

skład komisji skrutacyjnej: 

- Pani Weronika Piwarska 

- Pan Artur Szlis 

- Pan Henryk Feliksiak 

Członkowie Komisji wyrazili zgodę. 

 

Odbyło się głosowanie; 

Pan Przewodniczący zapytał kto z Państwa radnych jest za tym, żeby Komisja Skrutacyjna była w 

takim składzie? 

 

Głosowano w sprawie: 

powołania komisji skrutacyjnej w wyżej wymienionym składzie 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WYSTRZYMUJE SIĘ: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Komisja została powołana jednogłośnie. 



 

Pan Przewodniczący poprosił komisję o ukonstytuowanie się i poprosił radnych o zgłaszanie 

kandydatów na Wiceprzewodniczącego. 

 

Pan Przewodniczący Karol Biedrzycki zgłosił w imieniu swojego klubu radnych „Wspólnie dla 

gminy Grójec” pana Ryszarda Krzyżanowskiego jako kandydata na wiceprzewodniczącego Rady 

Miejskiej w Grójcu. Pan Ryszard Krzyżanowski wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Nie zgłoszono innych kandydatów. Pan przewodniczący zamknął listę kandydatów. Ogłosił dziesięć 

minut przerwy w celu umożliwienia komisji skrutacyjnej wyboru przewodniczącego oraz 

przygotowania kart do głosowania. 

 

Komisja skrutacyjna przedstawiła swój skład: 

Następnie przedstawiła sposób głosowania: 

Głosowanie ma charakter tajny, odbywa się w osobnym pomieszczeniu; pan przewodniczący komisji 

skrutacyjnej wyczytuje kolejno radnych zgodnie z kolejnością na liście alfabetycznej. Radni 

otrzymują ostemplowane i podpisane przez członków komisji skrutacyjnej karty do głosowania. 

Głosowanie odbywa się przez postawienie znaku „X” w taki sposób, by było widoczne przecięcie w 

pozycji wyrażającej aprobatę lub dezaprobatę dla kandydata. Do akceptacji kandydata wymagane jest 

11 głosów popierających. 

 

Następnie obecni na sesji radni oddali głosy w kolejności alfabetycznej. 

 

Po oddaniu głosu przez wszystkich radnych pan przewodniczący poprosił komisję skrutacyjną o 

przeliczenie głosów i podanie wyników.  

 

Komisja skrutacyjna stwierdziła, co następuje: 

 

1. Liczba radnych Rady Miejskiej w Grójcu obecnych na sesji uprawnionych do głosowania – 20 

osób; 

2. Na wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Grójcu zgłoszono kandydaturę pana radnego 

Ryszarda Krzyżanowskiego; 

3. Minimalna liczba głosów do oddania ważnych do dokonania ostatecznego wyboru – 11 głosów; 

4. Liczba radnych, którym wydano karty do głosowania – 20 osób; 

5. Liczba kart wyjętych z urny – 20 sztuk; 

6. Liczba głosów nieważnych – 0;  Liczba głosów ważnych – 20; 

7. Liczba głosów ważnie oddanych za wyborem – 20; Liczba głosów ważnie oddanych przeciwko 

wyborowi – 0. 

 

Po ogłoszeniu wyniku wyborów pan Wiceprzewodniczący Ryszard Krzyżanowski podziękował za 

głosy poparcia i wyraził chęć koleżeńskiej, owocnej współpracy. Następnie pan wiceprzewodniczący 

Ryszard Krzyżanowski zajął miejsce przy stole prezydialnym. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Grójcu 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WYSTRZYMUJE SIĘ: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20): 



Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław Gałka, Tomasz 

Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek 

Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

 

NIEOBECNI (1): 

Eugenia Poradzka 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr LIII/538/22 

 

Ad. 4. Informacja o złożonych wnioskach do budżetu Gminy Grójec na rok 2023 

 

Pan przewodniczący stwierdził, że radni otrzymali wykaz wniosków, które zostały złożone i spytał  

czy są jakieś pytania bądź uwagi oraz czy ktoś chciałby w tej sprawie zabrać głos. 

 

Żaden spośród radnych nie chciał zabrać głosu w tej sprawie. 

 

Ad. 5. Zapoznanie się z informacją o złożonych oświadczeniach majątkowych za 2021 rok 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że oświadczenia majątkowe radnych Rady Miejskiej w Grójcu 

wpłynęły w terminie. Po ich analizie nie stwierdzono żadnych nieprawidłowości. 

 

Pan przewodniczący odczytał oświadczenie wojewody, które stwierdza, że: 

1. Pan Burmistrz Dariusz Gwiazda złożył oświadczenie w komplecie; W punkcie ósmym nie 

wykazano dwóch kwot dochodów z PIT-37, w związku z czym prosi się o pisemne uzupełnienie 

braku wskazanego w analizie; 

2. Pan Przewodniczący Rady Miejskiej w Grójcu Karol Biedrzycki złożył oświadczenie majątkowe 

w komplecie; Analiza oświadczenia bez uwag. 

 

Pan przewodniczący odczytał pismo od pana Burmistrza Dariusza Gwiazdy, w którym informuje, że 

oświadczenia majątkowe za 2021 rok zostały złożone w terminie przez osoby do tego zobowiązane 

zgodnie z załączonym wykazem. Po przeprowadzeniu analizy złożonych oświadczeń nie stwierdzono 

w nich nieprawidłowości. Złożone oświadczenia są kompletne. 

 

Pan przewodniczący spytał czy są jakieś pytania. Pytań nie było. 

 

Ad. 6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy i Miasta Grójec za ostatni okres 

 

Pan Przewodniczący spytał radnych czy do sprawozdania są jakieś pytania. Pytań nie było. 

 

Ad. 7. Interpelacje i zapytania radnych 

 

Pan przewodniczący stwierdził, że w ostatnim czasie nie wpłynęły żadne interpelacje. 

 

Ad. 8. Sprawy różne i wolne wnioski 

 

Pan Karol Biedrzycki poinformował o otrzymanym piśmie od mieszkańców ulicy Wiatracznej. 

Stwierdził, że mieszkańcy ulicy nie chcą, by jej nazwa została zmieniona. Poinformował, że całość 

pisma znajduje się w biurze Rady Miejskiej w Grójcu. 

 



Poinformował o piśmie od pana Jarosława Rupiewicza, dotyczącym rozplanowania sposobu ustalenia 

zmian jakie są potrzebne do wprowadzenia w Statucie Gminy Grójec. Stwierdził, że statut należy 

faktycznie zaktualizować i przychylił się do wniosku. Zaproponował powołanie doraźnej komisji. 

Następnie spytał każdego z radnych czy zechciałby uczestniczyć w tejże komisji. 

 

Doraźna komisja do prac nad Statutem: 

1.Karol Biedrzycki, 

2.Adam Siennicki, 

3.Janusz Dulemba, 

4.Henryk Feliksiak, 

5.Małgorzata Szymańczak. 

 

Pan przewodniczący poinformował o otrzymanym piśmie z sołectwa Marianów. Odczytał pismo. 

Mieszkańcy sołectwa proszą o znalezienie w przyszłorocznym budżecie funduszy na rozbudowę 

drogi gminnej w Marianowie. 

 

Poinformował, o otrzymanym piśmie od pani Agnieszki Włodarskiej. Wnioskowała ona o 

umieszczenie w budżecie gminy na rok następny dokończenia modernizacji drogi gminnej nr 51 w 

miejscowości Zalesie. 

 

Odczytał petycję otrzymaną od pana Aleksandra Sitarka - prośba o umieszczenie w budżecie na rok 

2023 funduszy na utwardzenie drogi używanej przez mieszkańców w celu dojazdu do pól. 

 

Pan Henryk Feliksiak zadał pytanie w sprawie inwestycji na budowę chodnika na drodze nr 722. Pan 

Burmistrz Dariusz Gwiazda odniósł się, twierdząc, że problem ciągnie się od kilkudziesięciu lat i 

planowane jest rozwiązanie go przez wybudowanie chodnika zaplanowanego przez władzę gminy. 

Realizacją zająłby się Zarząd Dróg Wojewódzkich. Udało nam się dotrzeć do Wojewody. Zostało 

zawarte porozumienie – wykonanie projektowania po stronie Gminy, a wykonanie po stronie Zarządu 

Dróg Wojewódzkich. Stwierdził, że niemożliwa by była budowa chodnika na całym odcinku drogi, 

gdyż jest to wiele kilometrów, a wybudowanie na kilku odcinkach doprowadziłoby do sytuacji, gdy 

są przerwy w chodniku. Planowany jest cały odcinek od Grójca do Gościeńczyc, ale pandemia i inne 

sytuacje uniemożliwiające uzyskanie wymaganych pozwoleń i opinii w rozsądnym czasie wydłużają 

czas jaki jest potrzebny na realizację pomysłu. Poinformował, że ma informację od projektanta, 

pozwolenie na budowę będzie gotowe w okolicach czerwca 2023 roku. Pismo o zabezpieczenie 

środków na ten cel przez władze województwa było wystosowane, będzie ponowione. 

 

Pan Przewodniczący - w jakim zakresie projekt jest zrobiony?. Pan burmistrz odparł, że jest on 

zrobiony w całości, ale odpowiednie inne organy muszą wydać pozwolenia i opinie muszą być 

pozytywne do tego projektu  nim będzie on zrealizowany. 

 

Pan Wiceprzewodniczący Ryszard Krzyżanowski zapytał jak wygląda sprawa opału węglem przez 

mieszkańców w chwili kryzysu?. 

 

Pan Burmistrz poprosił panią sekretarz Monikę Maciak o podanie informacji, gdyż to ona w urzędzie 

odpowiada za te kwestie. Poinformował o współpracy z lokalnym przedsiębiorcą zajmującym się 

sprzedażą węgla. 

 

Pani sekretarz Monika Maciak poinformowała, że obecnie zbierane są informacje o zapotrzebowaniu 

na węgiel na terenie gminy i że poproszono sołtysów o pomoc w tym zakresie. W dniu następnym po 

sesji zgłoszone będzie wstępne zapotrzebowanie do władz województwa. Poinformowała o cenie 

węgla – 2000 zł za tonę.  Zadanie będzie realizowanie przy pomocy zewnętrznego podmiotu, z 



którym to ustalono wstępne porozumienie. Węgiel będzie certyfikowany, a jego jakość – 

kontrolowana. 

 

Pan Janusz Dulemba zwrócił się z pytaniem, jak gmina jest przygotowana do dystrybucji węgla. 

Stwierdził, że konieczna jest kontrola by uniemożliwić działalność mafii węglowych. 

 

Pan Burmistrz Dariusz Gwiazda odparł, że gmina jest przygotowana i w razie potrzeby wprowadzone 

będą dyżury wieczorne w celu kontaktu w tej sprawie oraz że władze czekają na rozporządzenia od 

rządzących w tej sprawie. 

 

Pan Artur Moskal zapytał o termin rewitalizacji parku miejskiego, czy rezygnują  z ewentualnej 

rozbudowy GOK-u?. 

 

Pan Dariusz Gwiazda wspomniał o wcześniejszych dyskusjach na temat rozbudowy GOK-u, że nie 

mogą otrzymać dotacji od Polskiego Ładu ponieważ obowiązuje to tylko gdy   nie zostały jeszcze 

rozpoczęte żadne etapy budowy ani plany budowy. Stwierdził, że rozbudowa GOK-u nie ma sensu. 

Wspomina o przetargu ulicy Piotra Skargi 

 

Pan Karol Biedrzycki zwrócił się z pytaniem do pana Burmistrza czemu tak późno był ogłoszony 

przetarg o park. Mówi, że umowa z wykonawcą nie została jeszcze podpisana i boi się, że będą 

sadzili rośliny w grudniu i że nie będzie można wbić szpadel w ziemie. 

 

Burmistrz poinformował, że projektu nie mieli,  pozwolenia na budowę nie mieli i że otrzymali to od 

osoby która wykonywała ten projekt. Stwierdził, że wcale to nie jest zły czas, będą sadzić rośliny, a 

nie zakwitłyby nawet gdyby zasadzili je we wrześniu. Obawia się tylko o siłę roboczą, że mogą nie 

wyrobić. Pieniądze otrzymali z dotacji na ten cel. 

 

Pan Karol Biedrzycki zapytał o suszarnię  biomasy i kwestię biogazowni w miejscowości Kępina i 

Głuchów i czy coś w tych postępowaniach ruszyło. 

 

Pani Agnieszka Skarżyńska naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska poinformowała, że jeżeli 

chodzi o suszarnię biomasy Kępina, wydana była  decyzja odmowna dotycząca warunków 

środowiskowych ale firma AREX odwołała się od tej decyzji. Sprawę rozpatrywało Samorządowe 

Kolegium Odwoławcze. Jest decyzja. Kolegium wytknęło kilka błędów. Są dwa ważniejsze 

zagadnienia. Będą rozmawiali jeszcze na ten temat, firma zaproponowała wariant opalanie peletem 

zamiast gazem ziemnym, i stwierdza, że muszą chyba i tak wysłać te uzupełnienie do odpowiednich 

organów. 

Biogazownia zamknięta. Była wydana decyzja. Decyzja przepisana na Spółkę Park Recyklingu. 

 

Pan Darek Iwańczyk poinformował, że po decyzji środowiskowej następnym etapem jest decyzja 

zabudowy wnioski o wznowienie postępowania w sprawie o decyzji zabudowy. Park recyklingu 

złożył  o przeniesienie decyzji warunkach zabudowy na ich, rzecz. Kolegium odwoławcze uchyliło 

ich decyzje, decyzja została przeniesiona na park recyklingu. 

 

Pan Jacek Stolarski przypomina, że wybory do rady i wybory na Burmistrza będą w roku 2024. Zaleca 

odłożyć wszelkie spory i wspólnie zastanowić jak przeżyć ten trudny czas. Tłumaczy, że nie ma 

zapotrzebowania na węgiel ponieważ Grójec jest zagazowany. Wspomina, że kiedyś budżet gminy 

wynosił 5 mln. Mamy kryzys energetyczny, wysoko idącą inflację. W przeciwieństwie do 

dzisiejszego budżetu, jednak zauważa, że większość z tych pieniędzy to dotacje.   Uważa, że nie 

powinniśmy podnosić ciągle podatków. Proponuje, żeby zrobić te inwestycje które zostały rozpoczęte 

i postarać się skończyć. Uważa, że powinniśmy zainwestować w fotowoltaikę na budynkach 

gminnych. Proponuje podwyżkę płac nauczycielom. 



 

Pan Dariusz Gwiazda poinformował, odnośnie niebezpiecznego skrzyżowania w Bikówku. 

Rozmowa z zastępca Dyrektora, projekt i wykonanie sygnalizacji świetlnej jest zaplanowany na lata 

2022-2026. Będzie wykonane w 2022r. Zależy od Zarządu Dróg Wojewódzkich, nie od nas. 

 

Radny Ryszard Krzyżanowski pyta się o utwardzenie dróg w Woli 

 

Pan Dariusz Gwiazda odnośnie utwardzenia dróg. Mówi, że budżet jest w fazie tworzenia, jednak 

jeśli nie podniesiemy podatków i cen na odpady nie zepniemy tego budżetu. Większość pieniędzy na 

drogi idzie z dotacji. Jest dużo innych dróg które czekają na naprawę. I są drogi które przeznaczono 

już pieniądze, a mieszkańcy narzekają na brak rezultatów.          

 

Pan Karol Biedrzycki odpowiada Panu Burmistrzowi  na narzekających ludzi. Sugeruje, że może ci 

mieszkańcy nic nie widza ponieważ budowa została niedawno rozpoczęta 

 

Pan Dariusz Gwiazda - dostaje wiadomości odnośnie dróg nie tych w polskim ładzie które są jeszcze 

nierozpoczęte. Mieliśmy na wykonanie 14 km dróg pół roku, oraz na wykonanie dokumentacji  . 

Dziękuje Przedsiębiorstwu Robót Inżynieryjnym z Jasieńca . Przypomina o dotacjach  gdzie 

mogliśmy wybrać na co miały pójść te dotacje; na szkołę czy na drogi, dostaliśmy na drogi. 

 

Pan Karol Biedrzycki informuje, że na szkołę w Lesznowoli też dostaliśmy dotacje. 

 

Burmistrz Dariusz Gwiazda - wskaźnik zadłużenia jest prawie wyczerpany. Jeszcze ten rok i przyszły 

mamy możliwości do zaciągnięcia obligacji, ale jest coraz gorzej bo trzeba je spłacać. 

 

Pani skarbnik odnośnie płac. Zgadza się z nie podwyższaniem podatków ale nie ma takiej możliwości. 

Przedstawiła finansowanie wydatków bieżących. Mamy przychód 100 mln. zł  - są to wydatki gminy 

bez dotacji celowych. 60% z tych pieniędzy to środki z budżetu państwa. Pozostałe 40% to dochody 

gminy. Wydatki bieżące przewyższały dochody bieżące. Rząd zablokował subwencję regionalną na 

przyszły rok w stosunku do roku wcześniejszego. Nie mamy pieniędzy na podwyższenie 

wynagrodzeń. Jeśli nie uchwalimy żadnej uchwały na zwiększenie stawek podatkowych, możecie 

zapomnieć o podwyżkach. Jeśli nie podniesiemy podatków, nie podniesiecie opłat za gospodarowanie 

odpadami to zrobię projekt budżetu identyczny co do poprzedniego roku. Pani skarbnik proponuje 

podniesienie podatków aby podwyższyć najniższe płace. 

 

Pani Mariola Komorowska odpowiada na pytanie jaka jest sytuacja gminy, czy gmina rzeczywiście 

jest bogata?. Bogata gmina to gmina która utrzyma z bieżących dochodów, bieżącą działalność  

wszystkich jednostek i zostanie jej dużo pieniędzy na działalność inwestycyjną, Budżet jest 

niedoszacowany, więc gmina może mieć 500 mln. zł. budżetu i będzie gminą biedną. Brakuje 10 mln. 

udziałów w podatku PIT. 

 

Zastępca Burmistrza odniósł się do oświetlenia ulicznego, według jakiego klucza są wyłączane lampy 

w sołectwach. Poprosiliśmy pana inspektora, który ma nadzór nad oświetleniem ulicznym  aby 

wskazał które lampy są do wyłączenia, na każdą wieś otrzymano protokół z jego wizyty, oraz każda 

wieś została omówiona również z sołtysem i na tej podstawie firma która konserwuje oświetlenie 

ulicznego dokonuje tych zmian, jeśli mieszkańcy mają jakieś uwagi mogą je zgłaszać.       

 

Pan Burmistrz odpowiada na pytanie radnego Artura Moskala. Czy coś się dzieje z geotermią, czy 

coś idzie w tą stronę.  Taki wniosek złożono przez firmę która to wykonała dla gminy Grójec, 

współfinansującą była też spółka CELCIUSZ która dołożyła się 50 tys. zł. Po uzyskaniu więcej 

informacji poinformuje nas. Trzeba zrobić przetarg oraz  wybrać referenta jeśli dostaniemy 20 mln. 

zł. a w wyniku przetargu dostaniemy 25 mln zł to zabraknie nam 5 mln zł. 



 

Pan Jacek Stolarski odnośnie geotermii. Zauważa, że przedstawiciel firmy od geotermii mówi  

o odwiercie - próbnym a nie eksploatacyjnym - nie wiadomo czy jest tam woda. Podaje przykład  

w Uniejowie gdzie wykorzystywana geotermia została stworzona przez przypadek i nie wiadomo czy 

w Grójcu będzie można to samo zrobić. Nawiązał do budżetu.. Uważa, że powinniśmy zrezygnować 

z niektórych inwestycji na nieokreślony czas, oraz nie rozpoczynać nowych inwestycji jak geotermia. 

Stwierdza, że są podatki które po podnoszeniu dają minimalne zyski więc nie warto je podnosić. 

 

Pan Burmistrz nawiązuje do wypowiedzi radnego Stolarskiego podtrzymuje swoje stanowisko, że nie 

ma pieniędzy na podwyżki wynagrodzeń, trzeba byłoby podwyższyć podatki, jeśli mamy szukać 

oszczędności powinniśmy skierować się na te zadania które są nieobowiązkowe. Następnie 

odpowiada odnośnie Geotermii i podaje przykład Mszczonowa gdzie działają już dwa odwierty, oraz 

według dr. Noga i Spółki CELCIUSZ Grójec ma idealne położenie do odwiertów geotermicznych. 

Sława geotermalna na cały kraj, uważa że tu są źródła. Wykonanie odwiertu próbnego to jest rok, a 

później odwiertu wydobywczego to jest maksymalnie 2 lata. Można cały proces zamknąć 3-4 lata. 

Spółka CELCIUM uważa że jest to strzał w dziesiątkę i nie dokładaliby się 25 tys. zł do złożenia 

wniosku gdyby nie widzieli w tym dobrego interesu dla siebie. 

 

Radny Jacek Stolarski stwierdza, że powinniśmy zastanowić się nad inwestowaniem a przede 

wszystkim jednostek gminnych, nawiązuje do basenu czy będzie ogrzewany i tłumaczy, że nie był 

w Mszczonowie ponieważ tam jeszcze tych odwiertów nie było. 

 

Pan Burmistrz Gwiazda informuje, że nie wiadomo co byłoby gdybyśmy już wcześniej robili  

odwierty, dowiemy się dopiero po zrobieniu odwiertu czy tam cokolwiek jest. Gminy dostają 

dotacje na odwierty o głębokości do 8 km już. 

 

Pan Karol Biedrzycki stwierdza, że nie ma co zazdrościć innym gminom. Ponieważ każda gmina 

miała złote strzały w różnych okresach. Oraz powinniśmy skupiać się na jakości życia mieszkańców, 

co jest teraz i co będzie, żeby mieszkańcy byli zadowoleni, żeby im się dobrze zarabiało i żyło. Żeby 

nasza gmina była liderem jeśli chodzi o warunki życia dla naszych mieszkańców. 

 

Radny Feliksiak nawiązał do zmniejszenia diet, bądź rezygnacji żeby ratować budżet. 

 

Pan Karol stwierdził, że jest to kwestia indywidualna każdego radnego. Niektórzy przeznaczają na 

działalność lokalną, na inwestycje. 

 

Radny Dulemba nawiązał do zbliżającego się Święta Odzyskania Niepodległości. 

Dyskusja na temat Wojska i organizowania imprez. 

 

Ad.9. Zakończenie Sesji 

 

Pan Przewodniczący podziękował wszystkim i zamknął 53 Sesję Rady Miejskiej. 

 

 

                                                                                            Przewodniczący Rady  

Karol Biedrzycki  

 

 

Przygotował(a); Jolanta Kępka  

 

 

 


